
P r o t o k ó ł   Nr XXXII/22 

 

z obrad XXXII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Nowy Dwór z dnia 29 grudnia 2022 r. 

Obrady sesji odbywały się w Sali Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze  od godz. 1000 do 

godz.1040 

 

Obecni na obradach sesji radni: 

1. Andrukiewicz Piotr 

2. Bobryk Maria 

3. Bubienko Roman 

4. Drożdżejko Paweł 

5. Gawrylik Przemysław 

6. Kalenik Katarzyna 

7. Kulmaczewska Krystyna   

8. Raducha Mirosław 

9. Rusiecki Kazimierz 

10. Rutkowska Grażyna Danuta 

11. Ryszkiewicz Mirosław 

12. Sobolewski Stanisław 

13. Stasiulewicz Elżbieta 

14. Szczurko Daniel 

 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 

Wójt – Pan Andrzej Humienny 

Zastępca Komendanta SG w Nowym Dworze por. Paweł Piekarski 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowym Dworze – Elżbieta Stasiulewicz 

Wicedyrektor Szkoły – Anna Krutul 

Ks. Dawid Sulima – proboszcz parafii prawosławnej 

Sołtysi z terenu gminy- lista w załączeniu 

 

Ad. 1 -2. 

 

Obrady XXXII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady 

Gminy – Pan Stanisław Sobolewski. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sesji. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach sesji uczestniczy 14 radnych,  a więc obrady są 

prawomocne. 

Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad, który jednogłośnie 

został przyjęty  przez Radę Gminy  w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz 

Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel, w następującym 

brzmieniu: 

1) Otwarcie Sesji, powitanie obecnych, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 



3) Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

4) Przyjęcie protokołu z XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

5) Przyjęcie protokołu z XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

6) Informacja z działalności międzysesyjnej. 

7) Sprawozdanie z działalności komisji Rady Gminy Nowy Dwór za 2022 rok. 

8) Przyjęcie budżetu gminy na 2023 rok:  

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowy 

Dwór na lata 2023-2037; 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok. 

9) Podjęcie uchwał w sprawie: 

     - w zmian w budżecie gminy na 2022 rok; 

     - uchwalenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 2023 rok; 

     -  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok; 

     - zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2023 rok; 

     - pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi 

gminnej;   

- odpłatnego nabycia od osoby fizycznej nieruchomości gruntowej obciążonej prawem 

korzystania ze wszystkich pomieszczeń domu dotychczas przez nią zajmowanych i z 

budynków gospodarczych; a także dożywotnie użytkowanie nieruchomości o obszarze 0,30 

ha w działce nr 895 w pobliżu budynków, pod przebudowę drogi gminnej 103585B;  

 - wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej stanowiącej pas 

drogi granicznej na rzecz Skarbu Państwa; 

10)   Interpelacje i zapytania radnych.  

11)   Sprawy różne. 

12)   Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy 

 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXIX 

Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. Zapytał, czy są  

uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym  

jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXX 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. 

Zapytał, czy są  uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w 

głosowaniu jawnym  jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk 

Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna 

Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

 

 



Ad. 5. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXXI 

Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. Zapytał, czy są  

uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym  

jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 6. 

 

Wójt Pan Andrzej Humienny poinformował o następujących działaniach: 

- wydaniu 31 zarządzeń – 6 organizacyjnych i 25 finansowych.  

- na początku października otrzymaliśmy od dostawców sprzęt komputerowy dla dzieci z grantu 

PPRG oraz komputery dla jednostek samorządu terytorialnego na cyfryzację. Komputery 

zostały przekazane dzieciom dn. 18.10.2022 r. (9 sztuk), zaś w Urzędzie została wymieniona 

część komputerów na nowsze, mamy też nowy serwer.   

- odbiór końcowy (techniczny) drogi Synkowce – Kudrawka miał miejsce 21 listopada 2022 r., 

uroczyste otwarcie odbyło się 5 grudnia 2022 r. 

- ogłosiliśmy 3 przetargi na Oczyszczalnię – w pierwszym przetargu nie wpłynęła żadna oferta, 

w drugim wpłynęła oferta od firmy REMEX z Białegostoku na kwotę 7 749 000 zł, czyli o 1 

592 000 zł więcej od kwoty, którą zamierzamy przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia (6 

157 000 zł). W związku z tym ogłosiliśmy trzeci przetarg, w którym wpłynęła oferta od firmy 

TST Szymon Tomaszewski (woj. kujawsko-pomorskie) na kwotę 7 335 720,00 zł. Oferowana 

cena przekracza zakładany koszt, jednak zdecydowaliśmy, że będziemy realizować zadanie i 

po Nowym Roku chcemy podpisać umowę z wykonawcą.   

- ogłosiliśmy przetarg na przebudowę dróg w Plebanowcach i Sieruciowcach, rozstrzygnięcie 

będzie 4 stycznia. Na przebudowę dróg planujemy przeznaczyć 4 200 000 zł, w tym wkład 

własny 210 tys. zł.  

- OSP Nowy Dwór otrzymało: 

- dotację z Komendy Głównej PSP dla Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych - 

zakupiono laptop, rzutnik, drukarkę, ekran o łącznej wartości 9350 zł  

  - wniosek o dotację z Funduszu Składkowego Ubezpieczenia Społecznego Rolników na 

zakup 2 kompletów aparatów powietrznych, mostków przejazdowych, wyciągarki ręcznej  o 

wartości 20 000 zł jest w trakcie rozpatrywania.  

 

- OSP Chilmony: 

- w trakcie rozpatrywania wniosku o dotację z Funduszu Składkowego Ubezpieczenia 

Społecznego Rolników  na zakup 2 kompletów aparatów powietrznych za łączną kwotę 16 200 

zł. 

 

Ad. 7. 

 

Sprawozdanie z działalności komisji Rady Gminy Nowy Dwór za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ww. sprawozdania były omawiane na komisjach. 

Pytań  nie było. 

 

 

 



Ad. 8 

 

Przyjęcie budżetu gminy na 2023 rok: 

 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowy Dwór na lata 2023-

2037. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXII/204/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowy Dwór na lata 2023-2037 została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: 

Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik 

Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok. Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały. Pytań nie było.  

 

 

Uchwała Nr XXXII/205/22 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok została przyjęta 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz 

Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwał:  

 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Przewodniczący Rady odczytał treść 

projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXII/206/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok została przyjęta 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz 

Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 2023 rok. Przewodniczący 

Rady poinformował, że plany były omawiane na komisjach. Przewodniczący Rady odczytał 

treść projektu uchwały. Pytań nie było.  

 

Uchwała Nr XXXII/207/22 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 

2023 rok została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, 

Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska 

Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, 

Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. Przewodniczący Rady 

odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 



 

Uchwała Nr XXXII/208/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 

rok została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, 

Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska 

Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, 

Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXII/209/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na 2023 rok została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: 

Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik 

Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako 

drogi publicznej. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXII/210/22 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez 

wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej została przyjęta w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko 

Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Raducha 

Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie odpłatnego nabycia od osoby fizycznej nieruchomości gruntowej obciążonej 

prawem dożywotniego użytkowania gruntu pod przebudowę drogi gminnej 103585B. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXII/211/22 w sprawie odpłatnego nabycia od osoby fizycznej nieruchomości 

gruntowej obciążonej prawem korzystania ze wszystkich pomieszczeń domu dotychczas przez 

nią zajmowanych i z budynków gospodarczych; a także dożywotnie użytkowanie 

nieruchomości o obszarze 0,30 ha w działce nr 895 w pobliżu budynków, pod przebudowę drogi 

gminnej 103585B została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: 

Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik 

Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej stanowiącej 

pas drogi granicznej na rzecz Skarbu Państwa. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu 

uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXII/212/22 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości gruntowej stanowiącej pas drogi granicznej na rzecz Skarbu Państwa została 

przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, 



Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna 

Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

 

Ad. 10 - 11 

Przewodniczący Rady: Kolejny punkt: interpelacje i zapytania radnych. Sprawy różne  

 

Radny Szczurko: Ja bym chciał zabrać głos. Przebywamy w budynku szkoły i przyszło mi na 

myśl, że wymieniliśmy oświetlenie na ulicach i jeżeli będzie możliwość, a wiem, ze świetlówki 

się przepalają od czasu do czasu, żeby tu też zamontować świetlówki ledowe. To oszczędzi nam 

prąd o ponad połowę, a to jednak w budżecie gminy te jest spory wydatek. Także taka uwaga, 

że przy zakupie kolejnych świetlówek żeby już kupować świetlówki ledowe systematycznie, 

żeby gmina zaoszczędziła kolejne pieniądze. Dziękuję!  

 

Pani Dyrektor: Czy ja mogłabym jeszcze prosić o lampy? Bo tu mamy nowe lampy, ale w 

części Szkoły Podstawowej w starym budynku mamy jeszcze takie stare wiszące lampy na 

łańcuszku, także chodzi mi tylko o słony gdyby się dało.  

 

Przewodniczący Rady: Panie Komendancie, jak tam sytuacja na granicy? 

 

Por. Piekarski: Dziękuję za zaproszenie przede wszystkim, Panu Wójtowi i wszystkim 

Radnym. Witam Panów Sołtysów raz jeszcze. Sytuację można ocenić jako taką w miarę 

stabilizującą się, jeżeli chodzi o ilość zdarzeń. Natomiast pojedyncze przypadki jak najbardziej 

jeszcze występują. Są czasami takie tygodnie, że mamy 3-4 do 5 zdarzeń. 

 

Radna Rutkowska: Tak jak dzisiaj w nocy było dużo uchodźców, ale niezlokalizowanych.  

 

Por. Piekarski: Jestem zaskoczony powiem szczerze, bo już otworzyliśmy kolejny odcinek 

perymetrii i mamy na bieżąco sygnały o ewentualnym przekroczeniu. Nie sądzę, że to byli 

imigranci. Czy ktoś z Państwa widział imigrantów jakichkolwiek dzisiejszej nocy?  

 

Radna Rutkowska: Naprawdę. Ludzie nie chcą już po prostu zgłaszać, inni się zgłaszają, 

przychodzą do domów, ale nie chcą już po prostu zgłaszać.  

 

Por. Piekarski: My działamy na zasadzie takiej, że mamy własne siły i środki, mamy teraz 

oddaną perymetrię i oprócz sygnału z perymetrii co 2 godziny jeździmy i sprawdzamy 

całościowo jeszcze raz barierę. I teraz jeżeli ktokolwiek został, to z jakichś starych zdarzeń 

musiało pozostać, czyli tydzień, dwa tygodnie temu mieliśmy ostatnie zdarzenia, w czasie 

Świąt mieliśmy. Z naszej perspektywy nie ma żadnych śladów świadczących o tym, że doszło 

do przekroczenia granicy Państwowej. Natomiast gorąca prośba do Was, jeżeli macie takie 

sygnały, czy coś Was niepokoi – po to tutaj też jesteśmy. Nawet jak jakieś psy szczekają na 

podwórku bądź widzicie osoby, to proszę zadzwonić do nas, my przyjedziemy zweryfikujemy. 

Jeżeli informacja jest na bieżąco, to osoby są ujmowane, natomiast jeżeli my tej informacji nie 

mamy, to trudno teraz odnosić się do czegoś, czego myśmy nie stwierdzili.  

 

Radna Kulmaczewska: Obowiązek obywatelski - zgłaszać. 

 

Por. Piekarski: Jak najbardziej. Jeżeli chcemy podnieść poziom bezpieczeństwa, to wszyscy 

mieszkańcy myślę, że bardzo aktywnie włączyli się do tej pory w tą akcję informowania Straży 



Granicznej o takich zdarzeniach, ale jeżeli nie będzie współpracy z lokalną ludnością, to my 

zrobimy tyle, ile jest w naszej mocy, natomiast co jest poza naszymi oczami, czego nie widzimy 

to ja do tego odnieść się nie mogę. Ciężko mi podjąć dyskusję w tym temacie akurat z 

wczorajszej nocy. Tym bardziej dziwię się, bo ten odcinek, naprawdę ta perymetria działa 

bardzo skutecznie, bo samo podejście do bariery już w rejon pasa drogi granicznej powoduje 

wzbudzenie się alarmów. Centrum nadzoru jest w Białymstoku. My dostajemy informację  

Radna Rutkowska: A to już jest zainstalowane na całej granicy? 

 

Por. Piekarski: Tak, właśnie wczorajszego wieczoru została włączona ta część od Jagint w 

kierunku północnym aż do Lipska.  

 

Radna Rutkowska: Czyli do Jagint jest?  

 

Por. Piekarski: Już do Jagint jest. Na razie jest to tryb roboczy.  

 

Radna Rutkowska: Trudno mi powiedzieć skąd oni się biorą, skąd oni przychodzą. 

 

Por. Piekarski: Nie wiem, może mają jakiś nieujawniony podkop 50 m od linii granicy. Takich 

historii też możemy się spodziewać. Wszystkiego można się spodziewać po stronie 

białoruskiej, gdyż jest oficjalne przyzwolenie wojsk białoruskich na tego typu działania 

związane z nielegalną migracją.  

 

Radna Rutkowska: Właśnie o to chodzi, my tu możemy żartować, ale to są faktyczne przypadki, 

jak mówiłam wczorajszej nocy kilkadziesiąt nawet osób.  

 

Por. Piekarski: Zaskoczyła mnie Pani. Ciężko mi się odnieść do tej sytuacji, bo myśmy nie 

mieli żadnych śladów świadczących o takiej historii. Jeszcze raz dziękuję Państwu za tą 

okazaną pomoc w stosunku do Straży Granicznej. Liczę na to, że ta współpraca z mieszkańcami 

dalej będzie układać się we właściwy sposób. Dziękuję bardzo!  

 

Przewodniczący Rady: Proszę Państwa, czy jeszcze jakieś pytania do Pana Wójta? 

 

Sołtys Andronik: Jeżeli mogę, przepraszam, może to jest nudne, ale ja znowu w sprawie 

śmietnika. Bardzo proszę o pomoc w zlikwidowaniu tego miejsca, zrobienie tak, żeby ludzie 

tam nie wozili, nie śmiecili.  

 

Wójt: Kto tam wozi? 

 

Sołtys Andronik: No właśnie, wożą. Trzeba zlikwidować to jakoś, wywieźć.  

 

Radny Szczurko: Pomysł jest żeby kamery zamontować może i wtedy zostanie obciążony dużą 

częścią kosztów ten, kto wywozi. 

 

Wójt: Będziemy systematycznie po Nowym Roku, mieliśmy do Nowego Roku oczyścić 

wszystkie, ale nie było w stanie, a po Nowym Roku będziemy się brać pomału.  

 

Sołtys Andronik: Dobrze, dziękuję.     

 

Przewodniczący Rady: Proszę Państwa zbliżamy się pomału do końca. Korzystając z okazji, że 

mamy jeszcze taki okres świąteczno-noworoczny, chciałbym wszystkim Państwu złożyć 



najserdeczniejsze życzenia na przyszły rok, na pewno życzę wszelkich sukcesów, a przede 

wszystkim zdrowia, żebyśmy się za rok mogli wszyscy w komplecie spotkać.  

 

 

 

Ad. 12 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 

Sobolewski zakończył obrady XXXII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Nowy Dwór. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

     Protokółował:              Przewodniczył: 

           

    Joanna Giczan                    Stanisław Sobolewski 

     


